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Mar?i, 1 septembrie 2021, Primarul Cristi Valentin Misaila a condus lucrarile sedintei Comisiei pentru siguranta circulatiei in Municipiului
Focsani.
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Impreuna cu colegii din comisie, edilul a analizat solicitarile, sesizarile si propunerile venite din partea comunita?ii pe aceasta linie.

 
De departe, cea mai interesanta propunere a fost facuta de Asociatia „Gentlemen's Bikers", formata din focsaneni impatimi?i ai motoarelor pe doua ro?i.
 
Din dorin?a de constientizare a necesita?ii unei educa?ii rutiere inca de la o varsta frageda, membrii asocia?iei au propus implementarea proiectului „Patrula scolara"
in scolile din Municipiul Focsani, proiect ce ar urma sa se desfasoare astfel:
-La trecerile de pietoni din proximitatea scolilor vor fi prezenti cate doi elevi insotiti de catre profesorul de serviciu din unitatea scolara si un politist local, atat dimineata
la inceperea programului scolar, cat si la incheierea acestuia;
-Elevii, impreuna cu politistul local, vor opri masinile pentru trecerea in siguranta a pietonilor, iar in tot acest timp elevii vor fi echipati cu veste reflectorizante si palete
indicator;
-Elevii vor opri pietonii la trecerea marcajului pietonal pana cand acestia din urma vor putea efectua traversarea in siguranta;
-Constientizarea riscului de accidente atat pentru pietoni, cat si pentru conducatorii auto ce au obligatia de a reduce viteza in zonele de marcaj pietonal;
-Fiecare unitate scolara va primi 6-8 echipamente, formate din vesta si paleta indicator inscriptionate;
 
Proiectul prevede si o premiere a elevilor care participa la aceste ac?iuni, rasplata constand in diplome care vor fi acordate la sfarsitul anului scolar, dar si alte premii,
precum bilete la diferite piese de teatru.
 
Avand in vedere ca proiectul presupune o implicare activa din partea cadrelor didactice, comisia a stabilit ca acesta sa fie transmis catre fiecare scoala in parte.
 
Aici, va fi facuta, impreuna cu Biroul de siguran?a scolara din cadrul IPJ Vrancea, o analiza privind posibilitatea implementarii, urmand ca ulterior unitatea de
inva?amant sa numeasca un profesor coordonator, dar doar din partea claselor pregatitoare - a IV-a.
 
Celelalte discu?ii au vizat trasarea unor treceri pentru pietoni, inlocuirea unor indicatoare rutiere cu altele, instalarea unor limitatoare de viteza sau instituirea unui
sens unic.
 
Pentru toate acestea, s-a stabilit ca sa se efectueze o serie de deplasari in teren, dupa care, in func?ie de cele constatate la fa?a locului, sa fie adoptata o decizie
finala in acord cu reglementarile legale in vigoare.
 
Totodata, focsanenii, care au inaintat toate aceste propuneri, vor fi informa?i in scris de hotararile adoptate de membrii comisiei, precum si de motivele care au stat la
baza deciziilor finale.
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